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Het grid in Nederland  
 

Waar wonen wij en hoe zijn wij hier? Een perceptie van 
bewustzijn en ervaring in jouw werkelijkheid.  

 
Hieronder informatie over de portalen en grids en de 

dempingen die gezien worden door de wezens die hier 
leven.  

 

Bron Martijn van Staveren educatie Baarn  
Weblink:  

20180516-MvS-samenkomst-Baarn-4e-
educatiedag – Deel3 

 
En extra aanvulling 

 

 
We beschouwen deze aarde nu gewoon als een bal, dus niet plat, en deze aarde is 

eigenlijk ook een elektron, zo zou je het kunnen en heeft dus ook allemaal 

elementen om zich heen. Wij noemen dat planeten. Maar is in een veel grotere 
opzet is dat weer een onderdeeltje in dat hele zonnestelsel van een groot cluster 

van zonnestelsels die bij elkaar opgeteld ook weer een eenheid is in een 
sterrenstelsel en als we nu helemaal terugreizen naar de aarde, we zien dus de 

aarde als bol, dan zien we dat de aarde allemaal rasters heeft, elke grid, elke plek 
van de aarde is een specifieke locatie die als je het gaat bekijken met het 

universum er omheen zoals wij dat nu aanschouwen, dat het universum er omheen 
eigenlijk ook een soort bal is, dan kun je zeggen dat die ene plek van de aarde 

correspondeert met die ene plek in het universum. Dus waar wonen wij op de 
aarde? Wat is Nederland?  

 
Iemand deelt: In Nederland zijn veel meer stargates verbindingen met 

andere universa.  
 

Martijn: er is hier heel veel.  

 
Deler vervolgt: meer dan andere landen ook omdat wij vrij gecomprimeerd zijn.  

 
Martijn: en het is natuurlijk een matrix. Dus wat is er in deze matrix, wat is 

Nederland? Ik praat nu puur over Nederland, wat is deze plek van Nederland? En 
dan kun je ook nog zeggen van ja we hebben provincies, gemeenten en we hebben 

ook exacte graden van waar ik sta. Waar sta ik nou eigenlijk, nu heb ik het niet 
meer over deze plek, nu heb ik het over de kosmos, waar sta ik, welke invloeden 

spelen ervan buitenaf op deze plek? Waarom hier. Waarom staat die naald van 
Paleis Soestdijk daar en niet daar. “Ja nou ja als ze hem daar hadden willen 

bouwen dan...”Ja maar daar staat íe niet.  
 

Iemand deelt: je hebt ooit een keer benoemd dat eigenlijk de plek waar nu het 
Midden-Oosten is dat die verschoven zou zijn en dat intrigeert me al jaren, zou je 
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daar iets meer over kunnen vertellen?  
 

Martijn: nee, wat er gebeurt, even de 
dwarsverbanden tussen de aardse plek en het 

universum, als er dus iets in het universum 
verandert, als daar machten bezig zijn om dingen te 

veranderen wat effectueert op de plek van de aarde, 
dan resulteert dat dus ook in een verandering op de 

aarde, dat is wat er gebeurd is. Er zijn dus 
kosmische zaken gaande die resultaat hebben op 

waar wij leven. Dus de plek waar wij leven hier is 

een heel belangrijk machtscentrum en ik heb al heel 
veel over het labyrint iets gezegd dat mensen 

zeggen waar heeft die man het over. Het labyrint? 
Maar het Labyrinth is een groep, dat is direct 

verbonden aan de Oriongroep en dat is een 
menselijk bewustzijn wat echt een enorme 

technologie heeft ingezet om andere werelden 
in dit universum, om in dit universum, dus in 

deze matrix, zaken te veranderen, die zulke 
krachtige invloeden hebben op de aarde dat 

het direct verandert in het scenario op de 
aarde. 

 

 

Dus wat gebeurt er dan, even helemaal weer terug, wat gebeurt er nou eigenlijk als 
wij Nederland invliegen, wat gebeurt er, wat is dat, waar leven wij, kunnen we dat 

hier verklaren of zitten wij er met onze bibs bovenop een mogelijke oplossing of 
kunnen wij het niet zien, willen we het niet zien, waarom wordt hier niet 

gedemonstreerd, waarom zijn hier allemaal zoveel regels, waarom is dat allemaal in 
Nederland zo.  

 
Iemand voegt toe: de hele wereld demonstreert maar wij demonstreren niet. Eén 

keer toen Pim ging maar het was weer snel voorbij.  
 

Een ander: we zitten midden in het Labyrint. Dit is het middelpunt van het 

web.  
 

Martijn: dus wij moeten vooral opletten dat we niet het exacte betekenissen willen 
geven, dan krijg je weer dat heldere pad, van ah zo zit het. En dat is het niet. Het 

gaat erom dat we waakzaam zijn en dat we daar ook uit een bepaalde noodzaak 
laten ontstaan, zo van maar wacht eens eventjes waarom vlieg ik dan eigenlijk 

steeds weg. Niet jij natuurlijk.  
 

Iemand deelt: op dit moment zijn er ongelofelijk veel krachtwezens hier 
aanwezig dat er alles aan gedaan wordt om dit af te leiden.  
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Martijn: je zou ook kunnen zeggen dat er een 
doorbraak heeft plaatsgevonden in een systeem 

van controle waardoor er een ingang is vanuit 
Orion om op deze locatie op de aarde geboren te 

worden, wat normaliter niet kan, waardoor je 
elkaar dus gaat ontmoeten, wat normaliter niet 

kan omdat er geen script achter zit omdat alles 
maar, je wordt geboren op een plek wat niet 

geregeld is, maar je zou kunnen veronderstellen 
en de vraag lanceren van goh zou het kunnen zijn 

dat wat jij zegt, dat er in deze breedtegraad en 

hoogtegraad, de geografische plek van de aarde. 
Die overigens ook aan de andere kant van de 

wereld tegelijkertijd gebeurt. 

 

 

Je zou de vraag kunnen stellen of het zo is wat jij zegt, dat er dus inderdaad een 
hoeveelheid mensen in deze regio voorbij grenzen aan het kijken zijn waardoor hier 

de waarheid, de nieuwe waarheid, oude waarheid, herschreven wordt. Ofwel dat de 
matrix hier wordt gedecodeerd terug naar de oorspronkelijke plek. Zeg maar even 

beeldend, een gat in het web.  

 
Iemand deelt: dan vraag ik mij af waarom ik hier in Nederland ben gekomen, is 

hier de hele aarde voor mij open.  
 

Martijn: ik vind het interessant om dat gewoon zo eens te bekijken want het gaat 
niet om de antwoorden die we nu geven, maar het gaat om de informatie die nu in 

beweging is waardoor we straks naar huis gaan, dan zijn we daar verder mee bezig 
en dan pakken we zelf dingen uit. Dan vallen dingen dieper op zijn plek. En ook het 

heeft effect omdat wat we nu aan het doen zijn, zorgt ook straks voor reacties uit 
het veld. Dus je gaat als je nu gaat opletten, ga je dingen op de t.v. zien of wat er 

gebeurt in de media, waarvan je zegt aha daar is 'ie. En dan zou je bijna kunnen 
denken van ik ben een fantast want ik zie dwarsverbanden die er niet zijn. Kijk er 

maar naar, hoe dat in elkaar zit. Hoe het projectiescherm, dus deze werkelijkheid 
ineens gaat reageren letterlijk op bewustzijn van binnenuit. Want ik weet één ding 

zeker en dat is dat die punt van die piramide waar we het vanochtend over hadden, 

dat dat het niet is, maar dat die piramide alleen maar een bezigheidstherapie is. En 
dat er andere krachten zijn die in feite vanwege hun belangen dingen hebben 

gedaan die veel groter zijn dan alleen die driehoek. En laten dat nou eens gewoon 
mensen zijn en geen reptilianen.  

 
Vraag: maar wel aardse mensen of mensen van een andere beschaving?  

 
Martijn: misschien zijn er niet echt aardse mensen.  

 
Vraag: maar er zijn wel andere galactische ...  

 
Martijn: ja tuurlijk, maar misschien zijn er wel niet van oorsprong aardse mensen.  

 
Vraag: Nee niet aardse mensen. Arcturiaanse (Arcturiërs) of...  
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Vraag: bedoel je is dat dat Orion bewustzijn wat dan, als ik jou zo hoor, dat kan 

dat hier geboren worden? Waardoor het nog lastiger wordt Aanvullende … 
Opmerking: daar zijn wij mee verbonden.  

 

Martijn: als Orion invloed heeft op deze plek, als het dus 

een controle mechanisme is wat in de graden exact, zie het 
maar als een stekelvarken die allemaal stekels heeft, 

verbindingen heeft met andere locaties, dus gridpoints, als 
daar een controle laag is wat doorbroken of opengebroken 

wordt waardoor ander bewustzijn zich in die 

computersystemen kunnen inladen, gedownload worden 
naar de aarde, want dat is eigenlijk wat er gebeurt, dan is 

het mogelijk om in dat soort momenten vrij snel met een 
grotere groep participanten, dus bewustzijnswezens, in 

hetzelfde gedeelte van de aarde terecht te komen. 

 

 

Dat is zo maar mogelijk. En dan maak je dus eigenlijk gebruik van een 
toegangsweg, die dus gewoon voor iedereen normaal gesproken toegankelijk is, 

maar dat die wel heel erg gecontroleerd wordt. Nederland is het grootste 

spionageland ter wereld. Amerika mag zijn vingers hierbij aflikken. 
 

Aanvulling 
 

Arjan: En waarom vindt dat bijvoorbeeld … in sommige gebieden zijn er veel meer 
dan in andere? Zuid-Engeland is natuurlijk altijd “hot spot”. Waarom is dat dan 

bijvoorbeeld? Is dat omdat de bevolking daar andere resonanties produceert? 
Martijn: Nou het gaat om de locatie. Kijk, de aarde heeft net als ons lichaam, een 

meridianenstelsel. Wij hebben ook bepaalde plekken waar je met de acupunctuur in 
prikt, omdat het een hele belangrijke sleutelpositie is. Een plek, waar energie door 

stroomt. En de aarde, wat ik al eerder vertelde, bestaat uit allemaal lagen, die 
dwars door elkaar heen lopen en daar zitten ”center points” op. En dat zijn de 

portalen waarmee je in andere dimensies van de aarde binnen kunt komen. 
Dus op het moment, dat er iets van binnenuit ontstaat van de aarde, gaat dat dus 

door al die portalen, door al die mediaanlijnen, verplaatst zich dat dus door alle 

lagen naar andere dimensies van de aarde toe. Dus ook door een laag bijvoorbeeld 
van het dertigste veld. De dertigste dimensie zeggen wij dan op deze planeet. Dus 

het verplaatst zich daar doorheen. 
Dus er zijn bepaalde vaste locaties op de aarde, in het grid van de aarde, het heeft 

niets te maken met de fysieke aarde, waar zich dat afspeelt. 
Het grid van nu, wat nu het “energy grid” is rondom de aarde, zat vroeger op een 

andere plek. Het “energy grid” zat op een andere locatie. 
Dus bijvoorbeeld de aarde: Nederland en een deel van het Verenigd 

Koninkrijk en de Benelux, dat hele deel, dat grid is het grid wat van origine 
boven het Midden Oosten heeft gezeten. Waar de Annunaki binnen zijn 

gekomen. Dat is een heel belangrijk “energy portal”. En het zit hier dus op 
dit moment boven dit gedeelte van Europa. Daarom is er hier ook zoveel 

beweging in bewustzijn. 
Zowel, zoals wij dat noemen, plus als min. 
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Dus er zijn vaste locaties in het grid, daar wordt op gereageerd. En het zou zo 
maar kunnen als dat grid verplaatst en verschuift, dat dan dus ook die graancirkels 

verplaatsen naar een andere locatie. En is het ook zo, dat de scheppende wezens, 
die op deze planeet aanwezig zijn, natuurlijk bevestigen dat het zich daar afspeelt. 

Want overal op de hele wereld zijn prachtige mooie “energy grids” hè. Denk maar 
aan de gigantisch grote steden, die wereldwijd worden gebouwd. Dubai wordt echt 

niet voor niets ….... ze denken niet van: nou kijk hier is allemaal zand, en daar 
gaan we Dubai bouwen. Nee, vergis je niet, er wordt daar allemaal diep naar 

gekeken waar de “portals” zijn en de “energy grids”, want dáár waar de 
grote steden gebouwd zijn, daar zijn dus die grote “portals”. 

Zodat die mensen, die daar leven én een hogere energie hebben én 
productief zijn voor de heersende machten. New York is daar ook zo'n stad 

van. 
 

// 

Arjan: Eén van die dingen die ze dan zeggen, net nog van iemand die even naar 

me toe kwam, die zegt: Op de radio ja, zo van : “Die Alihoedjes zeggen dat het met 
de Haarp” , te maken heeft. Maar dat is natuurlijk een “broodje aap” verhaal.” En 

daar wordt het mee afgedaan. 

Martijn: Dat is ook de kracht van de media om van tevoren al, mensen die toch 

wel een bijdrage zouden kunnen leveren aan het idee, suggestie, om die op 
voorhand natuurlijk al voor gek te verklaren. 

Maar goed, ik heb het beluisterd en ik ken het geluid; ik heb het wel eens eerder 
gehoord. Het lijkt mij … als ik ernaar kijk en luister… - ik wil een stukje wetenschap 

er wel bij betrekken; de huidige fysische wetenschappen zijn beslist noodzakelijk 
om iets te kunnen verklaren, in ieder geval om daar een duiding aan te kunnen 

geven -, ik heb het vermoeden dat … kijk waar ik mee bezig ben, dus een stukje 
onderzoek dat ik verricht: Ik weet dat er allerlei verschillende lagen in de 

atmosfeer zijn. Ook echt magnetische velden - dat is wetenschappelijk ook 
aangetoond – maar die scheiden ook bewustzijnsvelden van elkaar. En 

door al die bewustzijnsvelden in het Planetaire grid lopen allemaal 
programma's en er lopen ook technologische programma’s doorheen. Er is 

een hele grote verandering onderweg in de mind-set van de mens. En dat 
heeft ook te maken met planetair bewustzijn; het heeft te maken met magnetische 

velden. Er zijn veranderingen gaande; er komen barsten in de matrix, scheuren in 

de werkelijkheid zoals wij die waarnemen. En door die barsten heen komen 
allemaal codes, informaties, lichtcodes kun je zeggen - maakt niet uit hoe je dat 

ziet; geef het een naam zoals het voor jou lekker klinkt - maar er komen 
informaties doorheen en die informaties zorgen ervoor dat er aanpassingen plaats 

vinden in het hologram-bewustzijn van de aarde. Zo leg ik het maar een beetje uit 
op mijn manier. Dat zorgt er voor dat de fysieke realiteit zoals wij die kennen, deze 

realiteit, dat daar dus allerlei schokgolven, magnetische schokgolven (komen). Die 
schokgolven komen voort uit bewustzijn. Die schokgolven, die magnetische velden, 

gaan zich als het ware door de atmosfeer verplaatsen, en die zorgen ervoor dat de 
atmosfeer, waar de lucht ook in zit o.a., zich dus gaat verplaatsen. En daar krijg je 

o.a. fysieke geluiden van. 
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Arjan: Moeten we dat dan zien als een positief iets? Als er een barst in 
de matrix zit dat dat oké is voor de oorspronkelijke mens, omdat dat een portaal is 

naar de oorspronkelijke wereld? En als die opengaat moeten we dat zien als een 

positief iets voor ons, voor het oorspronkelijke deel in ons? Mag ik dat zo zien? 

Martijn: Ja zo kun je het ook wel beschrijven natuurlijk. Ik heb sterk het gevoel, 

en ook door wat ik in mijn leven meemaak, dat deze geluiden zoals wij dat horen 
als een geluid, trillingen zijn, frequenties die de mens op dit moment, de meeste 

mensen althans, niet kunnen horen. En dat de trilling binnenkomt in ons 
trommelvlies en dat het omgezet wordt in een geluid, waardoor er iets in onszelf 

wordt geraakt. Want als je op dat geluid gaat invoelen, als je je ogen dicht doet en 

je gaat daar eens heel rustig naar luisteren, dan is het alsof dat geluid een bepaald 
lied zingt, een bepaald lied, een soort code. En daar kun je in je gevoelsbewustzijn 

zelfs emoties bij voelen. En dat is niet omdat het een klinische gebeurtenis is. 
Dus er is een fundamentele verandering. Ik heb het altijd over de 

oorspronkelijke mens buiten alle lagen van het bewustzijnsveld om - dus 
ook buiten de geschiedenis om zoals we deze op dit moment op de aarde 

kennen. (Ik heb het erover) dat er een oorsprong is van de mens uit een 
compleet ander veld; de oorspronkelijke mens van het oorspronkelijke 

bewustzijn, waar het bewustzijn van de (huidige) mens van afstamt, in de 
vorm van de mens. En dat die wereld, die realiteit, als het ware geactiveerd nog 

steeds inactief functioneert - maar dat dat bewustzijnsveld niet op een afstand 
hiernaar toe komt of dat wij daar dat veld op gaan, maar dat het veld er gewoon 

altijd is geweest - maar dat het begint te integreren - nee, deze realiteit begint te 
integreren - met het oorspronkelijke veld. In de bijbel en dat soort zaken wordt er 

ook gesproken over hoorngeschal hè. En dit geluid heeft daar heel veel van weg. 

En dat kun je op allerlei verschillende manieren uitleggen; er zijn ook alternatieve 
zenders, sites waar over gesproken wordt dat dit dus de aankomst is van …. Zover 

wil ik niet gaan want ik ben helemaal niet religieus ingesteld. Ik denk dat alles wat 
er nu plaatsvindt heel erg gerelateerd kan worden aan het opengaan van de matrix, 

een model wat heel veel mensen graag willen zien als een model van vrije wil, 
maar waarin vrije wil een heel andere betekenis heeft. En dat dat model op dit 

moment resoneert en dat er een compleet grote verandering aankomt. Dat het 
geluid van trompetgeschal in de bijbel als een soort voorbode is voor die grote 

verandering. En we zitten al in die verandering, hè. 
Dus misschien is het wel helemaal niet nodig om het te verklaren, maar dat het we 

het gevoel meer voor onszelf kunnen plaatsen. Want anders krijg je allemaal van 
die leuke discussies op het internet. Dat zijn soms leuke discussies op internet 

hoor. Maar het gaat er meer om: wat voel je zelf? 

// 

 
Vraag: het magnetisch veld van deze omgeving regio Nederland, België, 

Duitsland, wat is dat en hoe manifesteert zich dat dat speciaal hier ligt? 
Martijn: Waarom het hier ligt is niet concreet te zeggen. Ik weet veel meer 

niet dan wel. Wat ik weet gedurende mijn hele leven in Nederland is dat ik 
hier heel veel aanwezigheid zie dus ik heb het sterke gevoel dat de poort 

van het raster van de aarde wat om ons heen hangt, die schil dat die op 
verschillende locaties veel toegankelijker is, volgens de lichtfamilie, onze 
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vrienden bondgenoten, dan op andere plekken. En op die plekken wonen wij 
dan “toevallig”. Ik ben er zeker van dat wij met z'n allen juist hier zijn gekomen om 

nog meer bewustzijn te brengen in dit stuk, waar de schil van angst en terreur 
opgelost mag worden. En dat heeft alles te maken met de stand van de aarde, met 

het magnetisch veld, ook zeker te maken met het stukje bewustzijn wat er zit, 
collectief in dat gebied. Je kunt je ook afvragen hoe het komt dat hier zo die oorlog 

I en II W-O waarom dat hier in Europa is geweest. De invloed van die magnetische 
rasters heeft daar alles mee te maken met bewustzijn vice versa. Het is maar 1 

procent van de realiteit, 99 % andere realiteit daar bevindt zich het metafysisch 
neurologisch circuit van de planeet en daar liggen de hele grote hoofdzenuwbanen, 

die heb ik gezien, die lopen dus dwars over Ned. Ze komen vanaf Denemarken over 
Ned en dan vertakt het zich naar Du en Be naar beneden. Ik vermoed dat dat o.a. 

te maken heeft met het feit dat er hier meer bewustzijn is en dat het collectieve 
bewustzijn van de aarde hier gewoon heel sterk is. 

Opmerking van Jeroen: ook de reden dat de buitenaardse van Iarga zich hier 

ook ophouden, daar heb ik, Jeroen, contact mee gehad en nog, dat die zich 
ook juist rond de Zeeuwse Delta ophouden. 

Martijn: Dat zou zomaar kunnen. Elke beschaving heeft een andere afspraak in 
relatie tot de aarde en de werkzaamheden die ze komen doen en ze vliegen 

natuurlijk aan intergalactisch naar de aarde, het grappige is dat ze dat niet doen 
door de ruimte vliegen, maar ze vliegen van het bewustzijnshologram van het ene 

in het andere doen dat via neurologische circuits en zo heeft elke beschaving een 
andere route voor hun tot zijn beschikking, dat zijn andere lichtspectra waarin zij 

reizen, andere frequenties van lichtmaterie. Zo is hun bandbreedte waarschijnlijk 
afgestemd op een plek waardoor ze zich precies daar laten zien. (hun schotels 

houden zich op onder water) Het heeft alles te maken met het neurologisch circuit 
in het universum en het bijzondere is wij dragen de sleutels daarvoor. 

 
 

// 

 
Wat ik heb gezien is zo immens groot dat de aarde werkelijk een scheppend 

vermogen heeft, waar wij met ons bewustzijn aan gekoppeld zitten. Wij zijn dus 
bezig om het bewustzijn, planetair maar ook galactisch te upgraden. Daar zijn wij 

voor gecreëerd, geschapen. Rondom de wereld, niet alleen het fysiek gedeelte 
maar ook in het kwantum fysische gedeelte worden enorm veel patronen 

geprojecteerd vanuit ons metafysisch  bewustzijn wie zij zijn, Als mensen in het 
collectief verbond, sturen wij hologrammen in de vorm van allerlei verschillende 

symbolen, harmonische resonantiepatronen, die ongekend interessant zijn, 
die als een schokgolf in liefde rondom en dwars door de planeet heen gaan 

om de levende hologram van de aarde te herstellen, welke in feite 
uitgeschakeld is geraakt door deze archontische rassen. Bijv. graancirkels, 

andere symbolen, hiërogliefen die van buitengewone betekenis zijn, die 
zijn hier niet voor niets. Alhoewel er ook wel krachten aan het werk zijn 

om te zorgen dat deze harmonische tonen en frequenties gestoord worden, 
een voortdurende strijd tussen verschillende groepen en allianties en wij 

zitten daar middenin. Wij zijn de sleuteldragers. Er wordt zo ontzettend 

veel geassisteerd om ons bewustzijn te prikkelen tot onderzoek en daar 
ligt de sleutel. Op het moment dat wij met veel meer mensen dit onderzoek 
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gaan starten alleen al door ernaar te kijken dan heeft dat een substantiële 
bijdrage aan het grotere collectieve bewustzijnsraster. Met verschillende 

beschavingen heb ik daar contacten over. De ogen zijn heel specifiek 
enorm gericht in het noorden van Europa, want er is iets heel bijzonders 

gaande bij Nederland, België en Duitsland in het bewustzijn van het aards 
magnetisch veld. En dat heeft te maken met wat wij aan het doen zijn. Dat 

is een andere manier als dat we het voorheen deden. 
Ik heb gesprekken gehad met rassen die betrokken zijn bj het collectieve 

bewustzijn hoe graancirkels worden geprojecteerd. Daar werd ook uitgelegd dat er 
krachten zijn die graancirkels ook maken met de tegenovergestelde werking en dat 

gebeurt op specifieke locaties op de aarde net zoals grote bouwwerken exact op 
bep. plekken staan. Wij denken dan dat dat komt omdat het in een bep. hoogte- en 

breedtegraad staat, maar dat is eigenlijk het gevolg van dat het daar geplaatst is. 
Daardoor kunnen wij zeggen dat het op een bep. hoogte en breedtegraad staat. 

Waar het mee te maken heeft is een ectoplastisch bewustzijnspoort van het 

neurologisch circuit van de aarde, metafysisch circuit. Ik kan die punten zien, dat 
vermogen heb ik en daardoor kan ik erover spreken. Er zijn hologrammen, 

graancirkels die andere intenties hebben en waar zelfs superladingen aan hangen, 
holografisch, waardoor je ze niet eens kunt waarnemen. Dus wat dat betreft 

voortdurend opletten, voortdurend in je gevoel dragen dat er agenda's zijn om de 
mensheid te misleiden. 

 
// 

 
In de tijd waarin we nu leven gaan we in een grotere beweging komen. Die 

is er nu al. Hier in Nederland zijn duizenden, duizenden mensen en die 
komen echt niet alleen naar een verhaal van iemand als Martijn, veelal 

komt niet, dat moeten we ook beseffen. Dus het gaat daar ook helemaal 
niet om. Duizenden en duizenden mensen, ik heb het alleen 

over Nederland zijn bezig met alles te ontmantelen. Ontmantelen! 

Modellen ontmantelen. Ook hier uit het gevoel, ontmantelen. Want stel als 
dat het ook niet is wat blijft er dan over? Die vraag! 

Heel veel mensen zijn het aan het onderzoeken. Hè als ufo's niet alleen 
buitenaardsen zijn en ook niet alleen inlichtingendiensten die die dingen 

bouwen, wat blijft er dan nog over? Heel veel mensen zijn dieper aan het 
kijken. Als het niet alleen maar positieve wezens zijn en negatieve wezens, 

geen militaire industrie, wat is dat verschijnsel dan wel? 
 

// 
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